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Notulen van de vergadering 
gehouden op maandag 9 januari 1967 in de Trêveszaal , 

aangevangen 's middags om vier uur 

Aanwezig: De minister- president Zijlstra en de ministe~s 
Bakker, Biesheuvel (gedeeltelijk), Bot en Veldkamp 

Voorts zijn aanwezig staatssecretaris De Blo ck, 
drs.G. Brouwers (Economische Zaken), ir.J .A .P .Fra~e 
(Landbouw en Visserij), mr.A.F.K.Hartogh ( Bui ten
landse Zaken), drs.J.H. W.Hoogwater (Sociale Za.K en er: 
Volks gezondheid ), Jhr. mr.E.van Lennep (Financi ën ), 
dr. W.P.H.van Oorschot (Economische Zaken ) en 
mr.M.H.J.Ch.Rutten (plv. permanente vertegenwoordi ge~ 
in Brussel) 

Secretaris: drs.D.M.Ringnalda 

1.!. Mededelingen 

De heer Brouwers vestigt de aandacht op de opvolging 
van de ambtelijke staatssecretaris Langer, als gevolg van de 
kabinetswisseling in Bonn, door de heer Arndt, die meer een 
politieke figuur is. De raad is van oordeel dat tegen z~jn 
voorzitterschap van het comité voor de economische politiek op 
middellange termijn geen bezwaar behoeft te worden gema ak t . 

~ KenneQy- ronde (Brief van de minister van Economische Zaken , 
dd. 5 januari 1967, nr. 167/163, met bijlagen) 

Minister Bakker stelt als eerste vraag met betrel k;~g 
tot de aanstaande EEG- Raadsvergadering aan de orde hoe k an 
worden bereikt dat aan de Commissie een onderhandelingsm~Tge 
zal worden gelaten. Van Frankrijk is tegenstand te verwac._ten . 

Duitsland zal .. ·•· 
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..l.!. Overige a gend'apunten EEG-raad dd.11 en 12 ~anuari Î 967 

Minister Bakker vraagt als enlg punt aandacht voor 
de kwestie van de aan Griekenland te verlenen fjnanci~le steu~ 
voor structuurverbetering in het kader van de landbouwha~no 
nisatie. In de Coördinatie-Commissie bleek overeenstemming ~e 
bestaan omtrent het verbinden van drie voorwaarden aan deze 
steunverlening, te weten (1) de steun dient te worden verlee~d 
op projectbasis ? (2) de steun moet in nauw v erband worden 
gezien met de voortzetting van de algemene financi~le hulp 
die de EEG aan Griek enland verleent op basis van het Financ;~el 
Protocol, (3) de steun dient aan een plafond te worden gebonde~. 
Meningsverschil bleef echter bes~aan ten aanzien van de aard 
van deze steun, die kan worden beschouwd als hetzij pure hulp 
verlening - dienovereenkomstig in de nationale begroting te 
verantwoorden - hetzij uitvloeisel van de landbouwharmonis a~ie 
die i n het associatie akkoord is voorzien. 

Minister Bot acht het ongerijmd dat, terwijl alle 
lidstaten in het kader van de landbouwharmonisatie gelden 
ontvangen voor structuurverbetering ? de onvvangsten van 
Griekenland zouden moeten worden gebracht onder de begro.~ir:.g 
voor ontwikkelingshulp. Structuurverbetering in de Griekse 
landbouw is voorwaarde voor het kunnen deelnemen aan het vrije 
verkeer op de gemeenschappelijke markt. Overigens voorziet het 
associatieakkoord eveneens in financi~l e hulP? geheel onaf
hankelijk van de regelingen voor de landbouw? die dan ook als 
zodanig ten laste komt van onze ontwikkelingshulp. 

])e heer Hartogh wijst op artikel 33 van het 
associatieakkoord? krachtens hetwelk Griekenland verplicht is 
tot overneming v an de EEG-marktordeningen. ])e Griekse landbo'\J_w 
zal moeten concurreren met prodD~ten die in de EEG profiteren 
van structuurverbeteringsgelden. 

])e heer Van Lennep is niettemin van mening dat de 
Grieks e structuuruitgaven niet passen in het normale kader van 
het EEG- structuurbeleid. Vlaarschijnlijk is er geen juridische 
verplichting tot het doen van deze uitgaven. Een nader onder
zoek zal nog dienen uit te wijzen of Griekenland inderdaad 
structuurui tgaven zal moeten doen als gevolg van de landbouw
harmonisatie. ])e Grieken zullen dit zelf moeten aantonen. Ook 
indien men het verband met de associatiB erkent zullen de 
ui tgaven in ieder geval moeten worden gebracht onder he~ 
Financi~le Protocol en onder het Nederlandse hulpverlenJngs
plafond . . 

Volgens de heer Rutten ... 



Ze er Geheim -7- raad voor 
Europese zaken 
9 januari Î 967 

Volgens de heer Hutten staat het vast 9 dat Griekenland ~oL 
het doen van structuuruitgaven gedwongen zal zi jn. He~ vragen 
van een calculatle moet gevaarlijk wo rden geacht 9 omdat de 
Griekse cijfers dan tot basis van de onderhandeli ngen zouden 
worden. De EEG kan beter zelf aangeven hoeveel zi j berei d is 
te doen. De heer Van Lenne p acht het ten minste noodzakelljk, 
aan de Grieken duidelijk te maken dat alle financiële steun, 
ongeacht de aanleiding of de bes Lemming , in één e~~el protocol 
zal worden opgenomen. De mini ster- president stelt vast dat 
overeenstemming be staat over de drie voorwaarden die door de 
Coördinatie- Commis s ie zijn voorgesteld. Aangezien voorts 
gegeven is dat de gelden voor structuurverbetering in 
Gri ekenland, fei teli jk nie L zullen komen ui t het EEG-landbou'tl
fonds zal deze Iinanciële steun mo eten worden geregel d onder 
het Financiële Protocol. Hoe de betrokken uitgaven nationaal 
zullen moeten worden verantwoord, blijft een vraag waarover 
de ministerraad te rechter tijd zal mo eten beslissen. 
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12 januari 1967 

De Secretari s, 

----- - ' -----~ 
./ \ :" .l.~" J9". , ~ / . 

, \. . 0'''':'' .. . 
, ;',. / ' I _, , ", . 

--------/ !, ~ . ,/~' '. ,.. -

/' ___ -- . .-te , ... ---- ~ --

, Aldus vastgesteld in de 
vergadering van 7 april 1967. 

De minister-president , 
I ' 


